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PROTOKÓŁ Nr VIII / 07 

z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 
odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 

w dniu 28 maja 2007r. 
 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 19, co stanowi 90,48 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

   
Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

  
 

Obowiązki sekretarza sprawowała Radna JANINA   GREMBECKA. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z ostatniej Sesji jest wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag 
zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie przedstawił 
porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami i zadał pytanie, czy radni mają 
jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony         
P. Poż Antoni Gryc – zaproponował, aby ze względu na obecność Pan Komendanta 
Komisariatu Policji w Ozimku w pierwszym punkcie również omówić temat bezpieczeństwa 
związany z apelem Radnej Aldony Koczur, a nie w ostatnim punkcie - sprawy różne i 
organizacyjne.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – odpowiedział, że zostało to przewidziane i chciał 
zaproponować radnym takie rozwiązanie, aby nie zabierać cennego czasu Pana Komendanta. 
Zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili więcej uwag. 

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Podjęcie uchwał w sprawach: 
1.  utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku 

            ( projekt uchwały Nr VIII /53/07, Druk Nr 1), 

2. zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek 

 ( projekt uchwały Nr VIII /54/07, Druk Nr 2), 
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         3. odpłatności za pobyt dzieci w żłobku, przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek  

 ( projekt uchwały Nr VIII /55/07, Druk Nr 3),  
         4. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 
warunków i sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek, 

 ( projekt uchwały Nr VIII /56/07, Druk Nr 4), 

         5. zaciągnięcia kredytu 
 ( projekt uchwały Nr VIII /57/07, Druk Nr 5), 

      6. zmiany budżetu gminy na 2007 r.   
           ( projekt uchwały Nr VIII /58/07, Druk Nr 6), 
      7. budowy obwodnicy drogi krajowej Nr 46 w obrębie wsi Grodziec 

           ( projekt uchwały Nr VIII /59/07, Druk Nr 7). 

      8. powołania komisji doraźnej 
           ( projekt uchwały Nr VIII /60/07, Druk Nr 8). 

III. Sport w Gminie:  
- rozwój bazy 
- kadra trenerska 
- stan obecny i kierunki rozwoju sportu masowego i wyczynowego w gminie. 

IV.   Sprawy różne i organizacyjne. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 

 
Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że 23 kwietnia  
2007 r. wpłynęła interpelacja Radnej A. Koczur. Następnie poprosił Sekretarza Sesji                      
o odczytanie interpelacji jak i odpowiedzi udzielonej Radnej przez Burmistrza Ozimka. 
 
Sekretarz Sesji Janina Grembecka – odczytała interpelację jak i odpowiedź na nią – całość 
stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie Radnej A. Koczur, czy jest 
usatysfakcjonowana odpowiedzią Burmistrza oraz przypomniał, że w związku z interpelacją 
jak i jej apelem, który został odczytany na Sesji w miesiącu kwietniu br. oraz był 
rozpatrywany na poszczególnych komisjach w miesiącu maju został zaproszony Komendant 
Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarza Michała Karońskiego. 
 
Radna A. Koczur – odpowiedziała, że jest usatysfakcjonowana, jednakże nie wie, czy 
monitoring zda egzamin, a jest to sprawa dość droga. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz  M. Karoński – podziękował za 
zaproszenie i odpowiedział, że ze statystyk policyjnych wynika, że nie ma narastania 
wandalizmu i chuligaństwa na terenie działania komisariatu. Poinformował, że została 
przeprowadzona reorganizacja w komisariacie i został nałożony nacisk na patrole piesze w 
mieście. Zaznaczył, że zamontowanie kamer należy do gestii Pana Burmistrza jak i Rady 
Miejskiej. Istnieje pomysł powołania straży miejskiej czy też gminnej, tylko nie wie jakie są 
możliwości finansowe gminy i sprawa ta nie była rozpatrywana. Komisariat jest jak 



 3 

najbardziej za jej powołaniem, gdyż straż miejska pomagałaby w zwalczaniu przestępczości 
drobnej. 
 
Radna Edyta Czaplik – powiedziała, że z dyskusji wynika, że problem jest tylko w mieście, a 
na wioskach nic się nie dzieje. Zaznaczyła, że też jest wandalizm a policji nie widać.  
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – odpowiedział, że 
należy wziąć pod uwagę możliwości techniczne i finansowe policji. Zaznaczył, że Komisariat 
w Ozimku obsługuje teren czterech gmin, które nie są gminami małymi, a defakto w 
godzinach popołudniowych i wieczornych dysponują dwoma policjantami w służbie – takie 
są realia  i nic tego jak na razie nie zmieni. Stwierdził, że jeśli jest interwencja                                
np. w Bierdzanach, to nie ma ich w innych miejscowościach. Dodał, że starają się patrolować 
wszystkie miejscowości, ale przy tym stanie kadrowym nie jest to zawsze możliwe.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska… A. Gryc – zaapelował w imieniu 
społeczności Szczedrzyka, aby szczególnie w okresie wakacji – lipiec i sierpień – w nocy, a 
faktycznie nad ranem patrole policji przyjrzały się wracającej młodzieży z dyskoteki Jowisz. 
W tym okresie w latach ubiegłych następowały straszne dewastacje, co było zgłaszane policji 
– niszczone płoty, wyrywane znaki, wypychane samochody na jezdnię itp. Dodał, że zbliża 
się okres wakacji i prosi o szczególną uwagę w tych miesiącach. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – powiedział, że służby 
są planowane na podstawie zdarzeń, które są zapisywane a następnie analizowane. Zaznaczył, 
że od niedawna jest komendantem, jednakże teren podlegający Komisariatowi Policji                       
w Ozimku nie jest mu obcy, gdyż w nim pracował. Stwierdził, że jest codziennie w pracy                 
i jeśli tylko z czymś jest problem zaprasza do siebie na rozmowę. 
 
Radna A. Koczur – zadała pytanie, czy Komendant nie oczekuje od samorządu jakiejś 
pomocy? 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – odpowiedział, że 
jedynie może prosić o pomoc w walce o ewentualne zwiększenie kilku etatów w Ozimku, 
gdyż rejonu na pewno nie da się zmniejszyć.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ....A. Gryc – powiedział, że zgodnie z planem 
pracy Komisji jak i Rady Miejskiej w miesiącu październiku będzie omawiany dokładnie 
temat bezpieczeństwa w gminie. Po rozmowach Komisja wypracuje stanowisko i jeśli będzie 
trzeba, to wraz z Burmistrzem wystąpi się z prośbą o zwiększenie etatów w Komisariacie 
Policji w Ozimku. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – poprosił, aby również 
apelować do ludzi na różnych spotkaniach, aby współpracowali z policją, gdyż podstawą ich 
pracy jest informacja, której obecnie jest brak. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zaznaczył, że dziś nie ocenia się 
pracę Komisariatu Policji w Ozimku, tylko spotkanie to wyniknęło z interpelacji jaką złożyła 
Radna A. Koczur. Dodał, że jest to okres przed wakacjami i dobrze że doszło do tego 
spotkania, gdyż w czasie wakacji najwięcej jest wandalizmu w całej Gminie Ozimek i należy 
wymienić poglądy w tych tematach jak i zastanowić się jak pomimo tych trudnych warunków 
technicznych starać się temu przeciwdziałać. Następnie poinformował, że gdy wraca 
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szczególnie w piątki z drugiej zmiany z pracy, to o 2300 po ulicy chodzą nieletnie dzieci, które 
powinny być w domu z pozakładanymi kapturami. Stwierdził, że powinno się wysyłać patrole 
przede wszystkim w godzinach nocnych i w weekendy, bo w tym czasie jest najwięcej aktów 
wandalizmu. 
 
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – wyjaśnił, że jeśli 
chodzi o nieletnich to jest pewien problem, gdyż jedynie można ich wylegitymować                        
i apelować do rodziców z prośbą o nadzór. Natomiast, gdy zostaje taka osoba złapana na 
wykroczeniu to policja występuje do Sądu Rodzinnego. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś problemy o których 
radni chcą poinformować Komendanta, bądź zapytania? 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań.  
  
Komendant Komisariatu Policji w Ozimku podkomisarz M. Karoński – podziękował za 
zaproszenie i możliwość spotkania z Radą Miejską jak i podkreślił, że jest dostępny dla 
wszystkich w Komisariacie Policji w Ozimku. 
 
      

Ad. II  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 
 

Pkt II.1 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/53/07 w sprawie 
utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr VIII/53/07 w sprawie utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku 
została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.2 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/54/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
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Uchwała Nr VIII/54/07 zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu pomocy materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ozimek została 
przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.3 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/55/07 w sprawie 
odpłatności za pobyt dzieci w żłobku, przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś uwagi 
bądź pytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Uchwała Nr VIII/55/07 w sprawie odpłatności za pobyt dzieci w żłobku, przedszkolach            
i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Ozimek została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.4 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/56/07 zmieniający 
uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania w Gminie Ozimek. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskie  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Uchwała Nr VIII/56/07 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów świadczeń 
przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 
zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania w Gminie Ozimek została 
przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.5 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/57/07 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi lub 
niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
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Uchwała Nr VIII/57/07 w sprawie zaciągnięcia kredytu została przyjęta jednogłośnie                 
– 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały                
Nr VIII/58/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zwróciła się z pytaniem, czy trzeba coś wyjaśnić? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Uchwała Nr VIII/58/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.7 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/59/07 w sprawie 
budowy obwodnicy drogi krajowej Nr 46 w obrębie wsi Grodziec. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Uchwała Nr VIII/59/07 w sprawie budowy obwodnicy drogi krajowej Nr 46 w obrębie 
wsi Grodziec została przyjęta jednogłośnie – 19 głosów ,,za”. 
 
Pkt II.8 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr VIII/60/07 w sprawie 
powołania komisji doraźnej. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zapytał się, czy są jakieś uwagi? 
 
Radny Antoni Mielniczek – powiedział, że w związku z tym, iż projekt uchwały ma zostać 
przedstawiony Przewodniczącemu Rady do 11 czerwca br., to proponuje, aby zamiast niego                
w skład komisji wprowadzić Radną Grażynę Świercz, gdyż on wyjeżdża i wróci w terminie 
późniejszym. 
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie Radnej G. Świercz, czy wyraża zgodę na 
wprowadzenie jej do komisji doraźnej? 
 
Radna G. Świercz – wyraziła zgodę.  
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Rada Miejska w Ozimku większością głosów przyjęła zmianę składu komisji doraźnej                

– 18 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś uwagi 
bądź pytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Uchwała Nr VIII/60/07 w sprawie powołania komisji doraźnej wraz z przegłosowaną 
zmianą składu komisji została przyjęta większością głosów – 18 ,,za” przy                                  
1 ,,wstrzymującym się”.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – ogłosił 10 minutowa przerwę. 
 

P O     P R Z E R W I E  
 

Ad. III  S P O R T    W   G M I N I E  : 
   - rozwój bazy  
   - kadra trenerska 

- stan obecny i kierunki rozwoju sportu masowego i wyczynowego 
w gminie.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącą Komisji 
Oświaty i Polityki Społecznej Barbarę Starzycką o odczytanie wspólnego stanowiska Komisji 
Gospodarczej jak i Oświaty i Polityki Społecznej. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – poinformowała, że 
Komisje nie wypracowały stanowiska w tym temacie w związku z brakiem odpowiedzi ze 
strony Dyrektora Ośrodka Kultury i Sportu na wnioski komisji. Następnie odczytała Uchwały        
Nr III/OP/6/07 oraz Nr II/G/8/07z dnia 23 maja br., które stanowią załącznik do protokołu.  
 
Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu w Ozimku Stanisław Rewieński – powiedział, że 25 maja 
br. ustosunkował się do wniosków Komisji i pismo złożył na ręce Pana Burmistrza. Następnie 
odczytał je – pismo stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – powiedziała, że tego 
brakowało komisjom na posiedzeniu, które dobyło się w dniu 23 maja br., a Pan Dyrektor 
przedstawił Burmistrzowi pismo 25 maja br., czyli po terminie. Stwierdziła, że materiały te 
miały trafić na komisje i zaznaczyła, że po raz kolejny przedłużają termin do 15 czerwca br.  
mając nadzieje, że tym razem otrzymają to, o co proszą, a Dyrektor OKiS się ustosunkuje. 
Zaproponowała, aby nie dyskutować w tym momencie, ponieważ komisje i tak żadnego 
stanowiska nie wypracują w dniu dzisiejszym.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Ryszard Dreling – w kwestii uzupełnienia poprosił, aby materiały 
tyczyły się sportu w gminie, gdyż taki jest temat Planu Pracy Rady Miejskiej, a nie jak 
Dyrektor S. Rewieński czyta Domu Kultury.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – przypomniał, że w miesiącu marcu br. 
podczas omawiania tematu Funkcjonowanie Ośrodka Kultury i Sportu odbyły się spotkania 
Komisji Gospodarczej jak i Oświaty i Polityki Społecznej na których zostały wypracowane 
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wnioski. Następnie na Sesji  26 marca br. wnioski te zostały zatwierdzone przez Radę 
Miejską  i 3 z nich tyczyły się sporu w gminie. Zaznaczył, że z tego co wie, to Burmistrz 
prosił o ustosunkowanie się do tych wniosków, które potrzebne były komisjom do 
wypracowania stanowiska w obecnie omawianym temacie.       
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – jeszcze raz odczytała 
wnioski obu komisji. 
 
Radna G. Świercz – powiedziała, że nie wie skąd wzięły się te nieścisłości, ale o ile dobrze 
pamięta, to Komisja Rewizyjna w miesiącu marcu też brała udział w tych posiedzeniach i są 
to też ich wnioski.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – przeprosił za pominięcie Komisji 
Rewizyjnej.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Wierny – dodał, że w marcu br. brali udział                           
w posiedzeniu tych dwóch komisji natomiast teraz nie zostali zaproszeni i jest im przykro                
z tego powodu.  
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej – odpowiedziała, że to nie jest 
wynikiem tego, że komisje nie chcą współpracować z Komisją Rewizyjnej, tylko każda 
komisja ma swój plan pracy i na podstawie tego pracuje. W związku z tym, iż komisja 
Gospodarcza i Oświaty miała ten temat w swoich planach pracy, więc się połączyły                         
i wspólnie muszą wypracować stanowisko przedstawiając je radzie Miejskiej. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – przypomniał, że Komisja Rewizyjna w tym 
roku w swoim planie ma kontrolę gospodarowania środkami budżetowymi na remonty 
obiektów sportowych. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – stwierdził, że z tej wypowiedzi wynika, że do tej 
kontroli powinna dołączyć się Komisja Gospodarcza oraz Oświaty i Polityki Społecznej.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny – odpowiedział, że nie. Stwierdził, że w 
pierwszej części brali udział a teraz zostało to przerwane i nie wiadomo z jakiej przyczyny. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – wytłumaczył, że nie zostało to 
przerwane, gdyż temat Funkcjonowanie Ośrodka Kultury i Sportu omawiany w miesiącu 
marcu br. za który odpowiedzialne były Komisja Gospodarcza jak i Oświaty i Polityki 
Społecznej został zamknięty – stanowisko tych komisji Rada Miejska przyjęła na Sesji                  
w miesiącu marcu br. Dzisiejszy temat Sport w gminie jest innym tematem z Planu Pracy 
Rady Miejskiej za który również odpowiedzialne są te dwie komisje. Jedynie proszono 
Dyrektora S. Rewieńskiego, aby ustosunkował się do wniosków z tamtego stanowiska 
dotyczących sportu. Uważa, że zostało to zignorowane i wystarczyło odrobinę dobrej woli,           
a nie byłoby dzisiejszej dyskusji.  
 
Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu S. Rewieński – odpowiedział, że w jego działaniu nie ma 
złej woli, tylko źle zrozumiał Komisje. Myślał, że stanowisko zostało zawarte w 7 czy 8 
punktach jakie komisje przedstawiły w miesiącu marcu. Zaznaczył, że rozwinie swoje 
wypowiedzi. 
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Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – zaznaczył, że ciągle jest jakieś nieporozumienie i nie 
trzeba niczego rozwijać. Wystarczy dokładnie przeczytać pisma i odpowiedzieć konkretnie na 
zadane pytania.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – Zwrócił się do Dyrektora Rewieńskiego                      
i jeszcze raz podkreślił, że wnioski obu komisji wyniknęły z wątpliwości z analizy tego co 
Dyrektor Rewieński przedstawił. Komisjom chodzi o to, aby te wątpliwości zostały przez 
niego rozwiane.     
 
Prezes Klubu Sportowego Kazimierz Cepil – zwrócił się z prośbą, aby nie odkładać tego 
tematu na kolejny miesiąc, gdyż Dyrektor Rewieński twierdzi, że nie ma funduszy na 
generalny rozwój bazy sportowej, natomiast z informacji radnych przedstawionej na komisji 
wyjazdowej wynika, że są. Uważa, że instytucje gminy powinny ze sobą współpracować i 
przekazywać dokumenty. Proszą o pomoc, aby ludzie którzy działają społecznie umieli 
zapewnić dzieciom i młodzieży organizację czasu wolnego. Zaznaczył, że są fundusze unijne, 
które można pozyskać i zrobić porządny remont boiska w Ozimku.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – odpowiedział, że po to został utworzony w poprzedniej 
kadencji Ośrodek Kultury i Sportu, żeby to o czym Prezes KS mówił było na bieżąco 
rozwiązywane i żeby Ozimek miał piękny stadion oraz boisko treningowe. Rada Miejska 
przekazuje konkretne środki w budżecie i to jest do sprawdzenia z przeznaczeniem na rozwój 
sportu i bazy sportowej.  
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus – nawiązując do rozmowy z Dyrektorem Rewieńskim chciał 
wyjaśnić, że 6 kwietnia br. przekazał Panu Dyrektorowi OKiS po raz pierwszy pismo                      
z prośbą o ustosunkowanie się do wniosków komisji, a następnie 10 maja ponowił swoją 
prośbę, gdyż takowej odpowiedzi nie otrzymał. Dopiero 25 maja Pan Dyrektor S. Rewieński 
przyniósł odpowiedzi na wnioski z miesiąca marca br.  
Nawiązując do wypowiedzi Prezesa KS stwierdził, że jest OKiS, jest osoba odpowiedzialna 
za sport w Gminie Ozimek – Kierownik i oni powinni zabiegać o środki unijne,                       
a przynajmniej wskazywać i szukać. Burmistrz i Rada Miejska może ich wspierać w tych 
działaniach.  
 
Radny Maksymilian Sklorz – zadał pytanie, a co będzie jak Dyrektor OKiS znowu nie 
ustosunkuje się do wniosków komisji i nie przedstawi odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – odpowiedział, że nie potrafi w tej 
chwili odpowiedzieć na te pytanie.  
 
Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu S. Rewieński – powiedział, że sprostuje swoje pismo o te 
elementy, które wyniknęły dzisiaj na sesji.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – stwierdził, że te sprawy nie wyniknęły dziś na sesji 
tylko dwa miesiące temu.  
 
Trener KS Małapanew Leon Brylczak – powiedział, że ludzie pracujący w KS Małapanew 
promują Radę jak i Burmistrza gdzie tylko się da. Zaznaczył, że jest trenerem od 30 lat                     
i chciałby, aby w Ozimku powstało boisko z prawdziwego zdarzenia, gdyż Ozimek ma boisko 
typowo piłkarskie i jest wizytówką Gminy Ozimek. 
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Radna A. Koczur – powiedziała, że Rada Miejska pomaga, gdyż przeznaczyła duże pieniądze 
na utrzymanie boisk – 300 000,00 zł. oraz 100 000,00 zł. na płytę. Takie pieniądze poszły od 
samorządu bez pozyskiwania środków unijnych. Uważa, że za takie pieniądze powinna 
powstać płyta z prawdziwego zdarzenia.  
 
Trener Klubu Sportowego Małapanew Andrzej Noga – zaznaczył, ze jeśli będzie się zwlekać 
z miesiąca na miesiąc, to KS nigdy się tego boiska nie doczeka. W tej chwili trenuje się 
piłkarzy na jakiś skwerkach, a prace są wykonywane nie tak jak powinny być. Jest zasiana 
trawa, ale boisko nie zostało wyrównane. Dodał, że jest koniec maja a praktycznie nic nie jest 
zaczęte jeśli chodzi o remont boiska w Ozimku. 
 
Radna A. Koczur – zaznaczyła, że jest wielkie nieporozumienie, gdyż Rada Miejska nie 
będzie remontować boiska, gdyż od tego są inne osoby. Rada Miejska w Ozimku 
przeznaczyła na ten cel środki i są odpowiednie komórki a dokładnie Ośrodek Kultury                      
i Sportu w Ozimku, który ma nadzorować remont boiska w Ozimku. Rada Miejska teraz 
czeka na efekty zarządzania. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – dodał, że Kierownik Ośrodka Sportu                   
i Rekreacji Pan Adam Purwin zapewnił, ze efekt końcowy będzie w miesiącu wrześniu br.               
i Rada na ten efekt czeka.  
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – powiedział, że wszystkie umowy zawiera OKiS, a nie Urząd                
i nad tym wszystkim sprawuje piecze Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu Pan Stanisław 
Rewieński. Dodał, że każdy za coś jest odpowiedzialny. Zwrócił się z prośba do Panów                   
z Klubu Sportowego Małapanew, aby dogadywali się z Dyrektorem OKiS oraz podlegającym 
mu Kierownikiem OSiR. Rada i Burmistrz za jakiś czas sprawdzą co zostało wykonane za 
pieniądze które zostały przekazane.  
 
Radna A. Koczur – zaznaczyła, że Pan Stanisław Rewieński jak i Pan Adam Purwin obiecali 
na komisjach, że we wrześniu powstanie płyta z prawdziwego zdarzenia. Stwierdziła, że               
w tym miesiącu komisje pojadą i sprawdzą efekty działania Ośrodka Kultury i Sportu             
w Ozimku. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczej M. Elis – zwrócił się do Panów z Klubu Sportowego 
Małapanew, żeby te sprawy o których mówią egzekwowali od Dyrektora OKiS, gdyż on jest 
za to zadanie odpowiedzialny.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – podsumowując powiedział, że są przeznaczone środki 
finansowe, są osoby odpowiedzialne za realizację i koordynację tego zadania oraz jest jeszcze 
Burmistrz Ozimka, który może bezpośrednio egzekwować i oceniać pracę osoby podlegającej 
mu, a którą jest Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu. Rada Miejska nie jest władna, aby 
wyegzekwować od Pana Dyrektora Rewieńskiego pewnych działań. Zaznaczył, że jest 
konkretna zależność służbowa i nie wie czy przyczyną takiego działania nie są sprawy na linii 
Pan Dyrektor Rewieński i Burmistrz, ale tak dłużej nie może być. Ciągle Rada słyszy ,,nie 
wiem o co chodzi, a ja chciałem dobrze, ale mi nie wyszło”, a żadnych efektów działania nie 
ma. Zadał pytanie jak długo to będzie trwać i zaznaczył, że jest zależność służbowa i powinno 
się zacząć wyciągać konsekwencje wobec takich działań jakie mają od dłuższego czasu 
miejsce. Uważa, że ta sytuacja przynajmniej dla niego jako Radnego i Przewodniczącego 
Rady jest nie do przyjęcia.  
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Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu S. Rewieński – pokazał harmonogram wypisany dekadami 
z firmy, która podjęła się przygotowania i zrobienia płyty głównej boiska i jest on 
realizowany. Jeśli chodzi o zabiegi agrotechniczne są wykonywane również terminowo                      
i niestety na efekty trzeba czekać. Dodał, że ma nadzieję, że nad tym wszystkim panuje i nie 
ma żadnych podtekstów i rozbieżności między jego decyzjami a decyzjami Pana Purwina.  
 
Prezes Klubu Sportowego Małapanew K. Cepil – powiedział, że ma nadzieję, że we wrześniu 
br. doczeka wyremontowanego boiska.  
 
WNIOSEK 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – zgłosiła wniosek, aby 
temat ten przenieść na Sesje w miesiącu czerwcu br.  
 
Wniosek Przewodniczącej Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzyckiej został 

przyjęty przez Rade Miejską jednogłośnie – 19 głosów ,,za”.    
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie 
poprzez głosowanie  protokołu z ostatniej Sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni przyjęli jednogłośnie protokół z ostatniej Sesji Rady Miejskiej – 19 głosów ,,za”. 
 

Ad. IV S P R A W Y    R Ó Ż N E   I   O R G A N I Z A C Y J N E : 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach : 
� odczytał pismo Burmistrza Ozimka w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miejskiej 
w Ozimku do komisji konkursowej na dyrektora Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku 
i poprosił o zgłaszanie kandydatur. 

 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Polityki Społecznej B. Starzycka – zgłosiła kandydaturę 
Radnej Janiny Grembeckiej. 
 
Przewodniczący  Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jeszcze jakieś kandydatury? 
 
Radni nie zgłosili więcej kandydatur. 

 

Przewodnicz  Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie Radnej J. Grembeckiej, czy wyraża 
zgodę na kandydowanie do komisji konkursowej? 
 
Radna J. Grembecka – wyraziła zgodę 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił o przegłosowanie kandydatury Radnej J. 
Grembeckiej. 
 
Rada Miejska w Ozimku większością głosów zadecydowała, że przedstawicielem Rady do 
komisji konkursowej na stanowiska dyrektora Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku zostanie 
Radna Janina Grembecka – 18 głosów ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 
 
�  poprosił Radę o podjęcie decyzji poprzez głosowanie w sprawie zakupu nagłośnienia 
narad Komisji jak i Sesji, które były testowane miesiąc temu. Wcześniej jednak 
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poprosił Sekretarza gminy o zabranie głosu w tym temacie, gdyż całość sprawy była 
przez niego prowadzona. 

 
Sekretarz Gminy Andrzej Staś – stwierdził, że jakości nagrania nie ma co porównywać                   
z dyktafonu a sprzętu jaki był testowany miesiąc temu. Z fszystkich ofert jakie wpłynęły do 
Urzędu, to najtańszą przedstawiła Firma ACTRONIX z Oświęcimia – oferta w załączeniu do 
protokołu. Była jeszcze jedna firma, ale jedynie mogła sprzęt podesłać, a nie przedstawić tak 
jak to zrobił Pan Zdzisław Bieniak.  
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – powiedział, że rzecz jest bardzo fajna, ale Rada nie 
ma żadnego porównania czy są lepsze, czy też tańsze.  
 
Sekretarz Gminy A. Staś – powiedział, że ta oferta była ofertą najtańszą, natomiast sprzęt jest 
na pewno jeszcze lepszy, ale i odpowiednio cena jest większa. Dodał, że Gmina Turawa ma 
identyczny zestaw jaki był tu reprezentowany. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy Rada Miejska w 
Ozimku jest za zakupem sprzętu nagłaśniającego? 
 

Rada Miejska w Ozimku jednogłośnie wyraziła aprobatę zakupu sprzętu 

nagłaśniającego – 19 głosów ,,za”. 

 
� poprosił radnych o podjęcie decyzji, czy Honorowym Obywatelom wysyłać życzenia 
na każde urodziny, czy też tylko na okrągłe rocznice. 

 
Radna G. Świercz – powiedziała, że ostatnio podjęła ten temat ze względu na to, że była to 
okrągła rocznica osoby, która bardzo dużo zrobiła dla Ozimka i nadal robi.  
 
Radny Marek Głąb – zaznaczył, że ta osoba zawsze wspiera Szpital w Ozimku i uważa, że 
pamiętanie o urodzinach raz w roku nie jest sprawą trudną i powinno się wysyłać życzenia 
Honorowym Obywatelom, gdyż należy im się ten mały gest pamięci. 
 
Radna G. Świercz – stwierdziła, że od tego jest Komisja ds. Partnerstwa i niech ona 
zadecyduje. 
 
Radca Prawny Urzędu Paweł Konop – powiedział, że Komisja ds. Partnerstwa nie może takiej 
decyzji podjąć, gdyż Honorowym Obywatelem jest również Pan Konrad Mientus, który nie 
ma nic wspólnego z partnerstwem. 
 
WNIOSEK 
 
Radny M. Głąb – zgłosił wniosek, aby co roku pamiętać o urodzinach Honorowych 
Obywateli i życzenia ma podpisywać Burmistrz Ozimka jak i Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Ozimku. 
 
Rada Miejska w Ozimku większością głosów przyjęła wniosek Radnego M. Głąba – 18 ,,za” 

przy 1 ,,przeciwnym”. 

 

Radna G. Świercz – zadała pytanie, czy prawdą jest, że Gmina Ozimek prowadzi rozmowy o 
nawiązaniu partnerstwa z inną gminą w Niemczech? 
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Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że nie. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska ...A. Gryc – zadał pytanie, kiedy zostanie 
dokończona II-ga część remontu ul. Powstańców Śląskich w Antoniowie, oraz łatanie dziur, 
które zostały wycięte 2 tygodnie temu. 
 
Burmistrz Ozimka J. Labus – odpowiedział, że ul. Powstańców Śl. w Antoniowie jest 
inwestycją Zarządu Województwa i oni ogłaszają przetarg na asfalt i chodniki, a jeśli chodzi o 
łatanie dziur, to w umowie jest termin zakończenia prac, a nie ma zapisu, że w ciągu 2 dni po 
wycięciu musza zalepić je.  
 
Sekretarz Gminy A. Staś – dodał, że jest to remont cząstkowy, gdyż nikt całej ciężarówki nie 
będzie wiózł na zalepienie 2- 3 dziur, tylko robią to kompleksowo.  
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 w Ozimku Pan Ginter Stryczek – poprosił Radę 
o wsparcie w remoncie ulicy Robotniczej w Nowej Schodni. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos. 
 
Nikt z obecnych nie chciał zabrać głosu. 

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną VIII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

15 
do godziny  17

10
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